
 

Lystrup Idrætsforening  
 

Aktivitet - Bevægelse – Samvær 
 ________________________________________________________________________________________________  
 

_____________________________________________________________________________________________ 
 

    Badminton - Basketball - Bordtennis - Fodbold - Gymnastik & Fitness - Håndbold - Krolf - Liffen - Løb og Motion - Petanque 
Squash - Svømning - Tennis - Besøg os på www.lystrup-if.dk og se, hvordan du kommer i form på en god måde 

Lystrup Tennis, generalforsamling 10. januar 2023. 

Formandens beretning for 2022. 

 

Vi kan se tilbage på et normalt år hvad covid angår, alle restriktioner væk. 

Inden sæsonstart væltede en storm vores hegn ned til de røde blokke på Sønderskovvej. Kommu-
nen dækkede halvdelen af udgifterne, så vi slap med egenbetaling på ca. 43.000 kr. 

Bestyrelsen har været Jørgen Iversen (formand), Susanne Iversen (ungdom) Peter Baktoft (kasse-
rer) og Henrik (seniorer og sekretær). Birte Baktoft har været suppleant. I løbet af året ønskede Mor-
ten Lind Pedersen at stoppe som suppleant og webmaster. Morten har været et stort aktiv for drift af 
en præsentabel hjemmeside. 

Birger, vores revisor, har påtaget sig rollen som webmaster, og er også villig til at gå ind i bestyrel-
sen som suppleant. Det håber, vi forsamlingen vil lyse over senere. Det gælder også buddet på ny 
revisor. 

Samlet har vi i år været 160 medlemmer, en nedgang fra 191 sidste år. Vi skulle gerne være flere, 
rekruttering i 2023 er en fokusopgave for os. 

Kaja og Torben har som vanlig hjulpet med træning af nye og mere erfarne seniorer i forårssæso-
nen. Ungetræner Thomas passede eksamen i forårssæsonen og blev afløst af Karsten Skovgård og 
Magnus, tak til dem. Thomas trådte til igen efter sommerferien.  

I forbindelse med DGIs motionistturnering, vandt Jess Overgård og hold store sejre i forårssæson. 
Men ingen fine titler for de andre modstandere gav op. 

Med 160 medlemmer giver det dog stadig en fornuftig økonomi, vi har en god opsparing og kan kla-
re en uventet udgift som et væltet hegn. Mere om det fra Peter om lidt. 

God økonomi styrkes også af en god bund af frivillige til at åbne og lukke baner og løbende vedlige-
hold gennem året. Tak til alle for indsatsen. Og tak også til dem, der har stået for sæsonens fælles 
sociale arrangementer og tennisskole med spil og samvær. De ansvarlige har på alle måder haft 
heldige hænder, ikke mindst ved at sørge for godt vejr. Tak også til dem. 

Vejret har været fornuftigt og givet spil mulighed fra start maj til midt december, i alt 7½ måned med 
banerne 1 og 2 åbne efter officiel standerstrygning. Det bøder lidt på de få spillemuligheder, vi har i 
Lystrup uden for sæsonen. 

Igennem sæsonen har der været fornuftig brug af banerne. Hverdags formiddage og aftener er godt 
besøgte, eftermiddage og weekender er der altid muligheder for at booke baner. 

Banerne kan bære noget selvros. De er gode og velvedligeholdte. Vi har stadig ønsker om at lave 
bane 1 og 2 med lys til (næsten) helårsbaner, en trend som man ser i mange klubber. Anlægget er 
snart 40 år gammelt, en tidsramme hvor behov for opretning indtræffer. Det er sikkert bemærket, at 
drænet på bane 1 ikke er optimalt. Det skal under alle omstændigheder ordnes inden sæsonstart 
2023. 

Vi har fået et tilbud på anlæg af helårsbane på bane 1. Med hjælp fra kommunen og egen opsparing 
er det ingen umulighed, men der skal fortsat arbejdes på detaljer i projektet, samt ikke mindst søges 
finansiering. 
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